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_____________________________________________________ 

PROTOKOLL  
Styreperioden 2018-2020 

Forbundsstyrets møte nr. 7/2019  
14. februar 2019, Oslo (Ullevål) 
_____________________________________________________ 
Tilstede: 
Forbundsstyret: Eirik Sørdahl, Bente Siljander, Marte Guro Arnesen, Mette Kristin Alstad 

Østvik, David Cox, Bendik Huus (deltok fra Sak 26 og ut møtet) Yngvild 
Larsen Schei (deltok fra sak 28 og ut møtet) Ole Lundeby deltok kun i 
behandlingen av sak 27)                         

Forfall: Jørre Kjemperud, Oddbjørn Kvammen, Rebekka Aase Bahr, Geir Eithun 
Administrasjonen: Kristian Gjerstadberget 
________________________________________________________________________________ 
Forbundsstyret hadde ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saken som lå til behandling i dette 
styremøtet. 

 

SAKSLISTE: 

 

Godkjenning 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av agenda 

 
GS orienterer 
 
Beslutningssaker 
Sak 26  Budsjett 2019 
Sak 27   Seriestruktur 2019-2020 
Sak 28  Status fra Lisensutvalget 
Sak 29  Status organisering prosess 
Sak 30  Status administrativ struktur – prosess 
Sak 31  Evaluering arrangement og mesterskap 
 
Orienteringssaker 
Sak 18  Status utvalg og komiteer 
Sak 19  Status markedsarbeid  
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Godkjenning 
Innkalling: 
Godkjent. 
  
Godkjenning av agenda: 
Godkjent etter enighet om endring av rekkefølge i saksbehandling. Sakene ble behandlet i 
følgende rekkefølge: Sak 27, Sak 29, Sak 30, Sak 26, Sak 28, Sak 31, O-saker.  
 
 

GS Orienterer 
GS orienterte kort om: 
 

• Staben og om stabssamlingen som er i begynnelsen av mars. 

• NIFs medlemssystem (grunndatabase) som skal på plass innen 1.1.2020 

• Utstyrsmidler (NIFs forvaltningsansvar) 

• Internasjonal sittevolleyball turnering i mars i Stavanger 

• NM i snow volleyball i mars  
 
 

Beslutningssaker 
 
Sak 26  Budsjett 2019 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
  

1. Forbundsstyret ber GS om å revidere budsjettet som var lagt frem til dette møtet. FS 
forventer at NVBF og NVE samlet kan styre etter budsjetter som viser et overskudd på 1 
Mnok. GS bes om å legge frem revidert budsjett NVBF til møtet som er berammet til 30 
mars.  

2. FS vil foreta ytterligere en budsjettrevidering i 2019 (tidlig høst for 2 halvår 2019, som en 
følge av at all økonomi i NVBF blir samlet fra 1.7.2019.  

 
Enstemmig vedtatt 
 

 
Sak 27  Seriestruktur 2019-2020 1 Div. 
GS innledet til saken.  
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret beslutter følgende prinsipielle endringer for seriestrukturen 2019-2020: 

a) Direkte opprykk fra 1. divisjon til eliteserien for vinneren av 1.divisjon. 
b) Direkte nedrykk til 1.divisjon for lag på 8.plass i eliteserien. 
c) Lag på 2. og 3.plass i 1.divisjon spiller kvalifisering mot lag på 7.plass i eliteserien om  
    plass i eliteserien. 
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d) Sluttspill i eliteserien justeres ihht. ovenfor. 
e) 1. divisjon 2019-2020 består av 10 lag i en avdeling per klasse. 
f) Det spilles ikke rankingturnering i 1.divisjon, kun hjemme- og bortekamper. 
g) Lag på 9. og 10.plass rykker ned fra 1.divisjon. 
h) Det gis ingen vegringsrett for deltagelse i 1.divisjon. 

2. GS bes om at endringene implementeres i NVBFs reglementet og administrative 
reguleringer og at reglementene fremlegges til FS for godkjenning 30. mars 2019. 

3. FS ønsker en høring som skal utrede eventuell deltakelse i både Elite og 1. div, begge 
kjønn, med tilpassede kriterier, for TVN. FS ønsker med denne høringen å finne beste 
måte å legge til rette for et godt helhetlig sportslig kamptilbud for alle elever ved TVN, 
og ønsker å invitere TVN, NTV og NVBF avdeling Sport i høringen. Høringsfrist settes til 
20 mars og GS bes om å iverksette. 

 

Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 28  Status fra Lisensutvalget  
GS innledet til saken. 
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret tar status fra Lisensutvalget til orientering, og understreker viktigheten 
av lisensiering for alle utøvere i begge grener. Dette må skje som en del av NVBFs 
påmeldingsverktøy. 

2. Lisenser en viktig del av forbundets inntekter slik at NVBF kan tilby aktivitetstilbud, 
klubbutvikling, kompetanse og kvalitet til utøvere og klubber i hele landet. Det er også 
viktig at klubbene tar et ansvar for at alle klubbens utøvere lisensieres. 

3. FS ber Lisensutvalget jobbe videre med en helhetlig plan for sesongen 2019 
(sandvolleyball) og 2019/2020 (volleyball), og GS bes om at utøverne/klubbene gis god 
og forutsigbar informasjon i forkant av sesongstart. 

 
Enstemmig vedtatt 
 
 
Sak 29  Status organisering prosess  
GS innledet til saken 
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret tar status til orientering og ser det som viktig å fortsette planen iht. 
fremlagt milepælsplan og kravspesifikasjon. 

2. FS fordeler representasjon på regionstingene 2019. 

 
Enstemmig vedtatt 
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Sak 30  Status administrativ struktur - prosess 
GS innledet til møtet. 
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret tar status vedrørende administrativ struktur og prosess til 
orientering. 

 
 
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
Sak 31  Evaluering arrangement og mesterskap   
Presidenten innledet til saken. 
 
Vedtak: 
 

1. Forbundsstyret tar status fra evalueringen fra #VolleyUka til orientering. FS er meget 
godt tilfreds med gjennomføringen av arrangementet. 

2. FS ber GS utarbeide en egen kravspesifikasjon som skal ligge til grunn for NM 
arrangement i aldersbestemte klasser. Kravspesifikasjonen blir en del av 
søknadsgrunnlaget og søknadsprosedyren. 

3. FS ber GS om å utvide NM 17 og 19 til å ha et tak på 24 lag. Kvalifiseringskriterier blir 
lik som for U 15. Reglementsutvalget og administrasjonen bes om å implementere 
dette i reglementet NM Aldersbestemte mesterskap.  

 

Enstemmig vedtatt 
 
 

Orienteringssaker 
 
Sak 18  Status utvalg og komiteer  

GS innledet til saken. 
 
DRK 

• Behov for flere instruktører Dommer 1 

• For få går på kurs, må jobbe med en regional oppfølging av lokale dommerressurser 

• Er klar til å legge frem dokumentene og kursbeskrivelse til Dommer 3 kurs til godkjenning av 
NIF (dette ifm Dommerløypa) 

Økonomiutvalget 
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• Jobber videre med økonomiske rutiner for omleggingen til felles økonomi 

• Jobber med omleggingen av budsjett 2019 andre halvår.  

Reglementsutvalget 

• Jobber med forslag til innhold i Reglement Senior Serier, Reglement NM Senior, Administrativ 
regulering Eliteserie og 1.divisjon, Administrativ regulering lavere divisjoner, Administrativ 
regulering NM Senior. Behandling i FS 30. mars 2019. 

• Deretter jobbes det videre med resterende reglement og administrativ regulering for 
volleyball slik at diss er klare til vedtak i løpet av april/mai måned 

 
 
Sak 19  Status markedsarbeid 
GS innledet til saken. 
 
Høst 2018 og første kvartal 2019 er en viktig periode for å sikre nye samarbeidspartnere, utvide 
og forlenge eksisterende avtaler. Norsk volleyball/sandvolleyball er i en positiv trend, og det har 
vært en sterkt prioritert oppgave å utnytte dette markedsmessig. Dette har man også i stor grad 
lykkes med, selv om det alltid er ønskelig med større og flere avtaler. Status er en blanding av nye 
og utvidede avtaler. NVBF er også i dialog med flere nasjonale mediehus ift. mulig sendeflate for 
verdensserien i sandvolleyball. Det jobbes også med en digital strategi for å styrke 
oppmerksomhet og posisjonere for markedsavtaler.   
Styret er meget godt tilfreds med det arbeidet som utføres og med de resultatene som oppnås 
som gjør at man kan ha et høyt aktivitetsnivå i Norsk Volleyball.   


